



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

**CONVENTION SUR L'OBTENTION DES PREUVES À L'ÉTRANGER EN MATIÈRE
CIVILE OU COMMERCIALE
(La Haye, le 18 mars 1970)**

Notification conformément à l'article 42 de la Convention

AUTORITÉS

Kazakhstan, 02-03-2023

(modification)

(Traduction)

« L'Autorité centrale de la République du Kazakhstan, conformément à l'article 2 de la Convention [...], est l'administration judiciaire de la République du Kazakhstan ; l'autorité compétente, habilitée à permettre l'accomplissement sans contrainte de tout acte d'instruction conformément aux articles 15, 16 et 17 de la Convention, et à fournir l'assistance nécessaire à l'accomplissement d'un acte d'instruction par voie de contrainte, conformément à l'article 18 de la Convention, est l'administration judiciaire de la République du Kazakhstan. »

La Haye, le 9 mars 2023

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

XX Obtention des preuves No. 05/2023



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

CONVENTION ON THE TAKING OF EVIDENCE ABROAD IN CIVIL OR
COMMERCIAL MATTERS
(The Hague, 18 March 1970)

Notification pursuant to Article 42 of the Convention

AUTHORITIES

Kazakhstan, 02-03-2023

(modification)

"The central authority for the Republic of Kazakhstan in accordance with article 2 of the Convention [...] is the Judicial Administration of the Republic of Kazakhstan; the competent authority is the Judicial Administration of the Republic of Kazakhstan, which is authorized to arrange for the taking of evidence without compulsion in accordance with articles 15, 16 and 17 of the Convention and to provide assistance in taking evidence by force in accordance with article 18 of the Convention."

The Hague, 9 March 2023

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XX Taking of Evidence No. 05/2023